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MESDAMES, MESSIEURS, 

Le budget du Ministère de !'Agriculture pour l'exercice 
1958, qui fut adopté d'abord par la Chambre, nous est 
renvoyé, amendé par le Sénat. 

Votre Commission a examiné les amendements adoptés 
par cette Assemblée et a saisi l'occasion pour consacrer 
un examen approfondi à la politique laitière suivie par Je 
Ministre. 

La Commission fut unanime pour reconnaître que le 
problème de la valorisation de la production laitière est 
délicat et complexe. . 
Plusieurs commissaires prennent part à la discussion. 

Le nœud du problème réside selon eux dans la valorisation 
du lait écrémé. Il n'est pas indiqué, estiment-ils, de limiter 
Je contingent de lait en poudre, qui sera subventionné, à 
12.000 tonnes, Ils déclarent qu'en fait le prix de direction 
du lait entier de 3 francs n'est pas atteint et regrettent que 

( 1) Composition de la Commission : 
Président : M. Philippart, 

A. - Membres: MM. Dehandschuttcr, De Nolf, Dcwulf, Discry, 
Dupont, Héqer. Jacques (Mnthtcu). Loos. Streel, Van den Eyndc, Van 
Royen. - BacCL1s, Chalmct, Cuqnon, De Groote, Dirikcn, Fcvaerts. 
-Massart, Pei/fer, Ronqvaux, Van Winghc. - Lonqcval, Masquclicr. 

B. - Membres suppléants : MM. Bruçnincx, Gaspar. Gillès de 
Pélichy, Mertens, Morion. Vnnden Bcrçhe. - Bonienn. Cm/el/, Dei 
t cnrc, Dieudonné, Vnn Trimpont, - Ldwyc. 

Voir: 
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ZITTING 1957-1958. 

27 MAART 1958. 

BEGROTING 

van het Ministerie van Landbouw 
voor het dienstjaar 1958. 

VERSLAG 

NAMENS DE COMMISSIE 
VOOR DE LANDBOUW ( 1). UITGEBRACHT 

DOOR DE HEER MASQUELIER. 

MEVROUWEN, MIJNE HEREN, 

De Begroting van het Ministerie van Landbouw voor 
het dienstjaar 1958, die reeds door de Kamer was aan 
genomen. werd ons, na wijziging, door de Senaat terug 
gezonden. 
Uwe Commissie besprak de door de Senaat aangenomen 

amendementen en nam de gelegenheid te baat om een 
grondige bespreking te wijden aan het door de Minister 
gevolgde zuivelbeleid. 
De Commissie erkende eensgezind dat het probleem der 

valorisatie van de zuivelproduktie netelig en ingewikkeld is. 

Verscheidene leden voerden bij deze bespreking het 
woord; volgens hen ligt de kern van het probleem in de 
valorisatie van de afgeroomde melk. Zij zijn van mening 
dat er geen reden is om het contingent melkpoeder, waar 
voor subsidies zullen worden verleend, tot 12.000 ton te 
beperken. Zij verklaren dat de richtprijs voor volle melk 

( 1) Samenstelling van de Commissie : 

Voorzitter: de heer Phlllppart. 

A, - Leden : de heren Dchandschuttcr, De Nolf, Dewul], Discry, 
Dupont, Héqer, Jacques (Mathieu). Loos, Streel, Van den Eynde. Van 
Royen. - Baccus. Chalmet, Cugnon, De Groote, Diriken, Feyaerts, 
Massart, Pclffcr, Ronqvaux, Van Winghe. - Lonqeval, Masquclier. 

B. - Plaatsvervangende leden : de heren Briumlncs, Gaspar, Gil/ès 
de Pé/ichy, Mertens, Morim1, Vanden Berghe. - Bonjcen, Cuc/c/1, 
Deltenre, Dieudonné, Van Trimpont. - Lalu,yc. 

Zie: 

4-Xm (1957-1958): 
- N' 7 : Begroting door de Senaat gewijzigd. 

G. - 359. 
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le prix payé au producteur par les laiteries n'est plus con 
trôlé par l'Office National du Lait, comme ce fut le cas 
antérieurement. 

Un membre suggère de mettre sur le marché deux sortes 
de lait : du lait de consommation et du lait de boisson. 

Le Ministre a répondu qu'il n'opposera pas une fin de 
non recevoir absolue à toute proposition de modification 
de la limite précitée de 12.000 tonnes; tout dépendra des 
circonstances. Il Iait remarquer que la moitié des produc 
teurs de lait ne bénéficient pas de cette prime et souhaite 
que plus de cultivateurs reprennent leur lait écrémé de la 
laiterie pour l'utiliser dans leur propre exploitation. 

Le Ministre estime que la production de deux catégories 
de lait serait trop compliquée. Il attire l'attention sur le 
fait qu'il a autorisé une légère augmentation de la teneur 
en matière grasses du lait de consommation. Il en résulte 
par mois, une résorption de matière grasses correspondant 
à 100 tonnes de beurre. En conclusion le Ministre a déclaré 
que de bons résultats pourraient être atteints, si l'on par 
venait à normaliser les marges bénéficiaires du secteur de 
distribution du lait. 
En réponse à des questions, posées par plusieurs commis 

saires, le Ministre a déclaré que selon lui le lait A doit 
devenir le lait de grande cosommation. Actuellement des 
mesures sont à l'étude pour réduire les subventions à la 
production du lait AA et prévenir le .. bradage de ce produit. 

* * * 

Par un amendement déposé au Sénat, le Gouvernement 
a complété l'article 20 du tableau par un n° 8 : subventions 
à la culture du lin : 65 millions. Un commissaire, après 
avoir fait remarquer que ce crédit est destiné à favoriser 
l'industrie textile, se demande si telle est bien la bonne 
formule pour atteindre ce but : il sera difficile de vérifier 
les-bases d'octroi des subsides; il ne sera pas tenu compte 
de la qualité du lin. 

Le Ministre déclare que ce sont les froids prolongés qui 
l'ont déterminé à inscrire ce crédit afin d'encourager Jes 
cultivateurs qui connaissent des difficultés d'emblavement. 
Pour sortir son plein effet la mesure doit être complétée par 
d'autres. 
Au sujet de la prise en considération de la qualité du lin 

pour la fixation de la prime, le Ministre fait remarquer que 
les agriculteurs ont tout intérêt à cultiver un produit de 
haute qualité, les prix variant du simple au triple selon la 
qualité. 

Le premier amendement du Gouvernement adopté par le 
Sénat porte le crédit du n° 1 de l'article 20 de 72 à 204 mil 
lions de francs, M. De Nolf a proposé de le porter à 
276 millions de francs. Il justifie son amendement comme 
suit: créer la possibilité de subsidier en 1958 la fabrication 
de 24 millions de kilos de lait en poudre. quantité corres 
pondant à celle gui a été produite en 1957, au lieu de 
12 millions de kilos comme il est prévu. 

Cet amendement a été repoussé par 11 voix contre 9. 

Les modifications apportées au budget par le Sénat ont 
été approuvées à l'unanimité. 

Le budget, tel qu'il a été amendé par le Sénat, a été 
adopté par 12 voix contre 7. 

Le présent rapport a été approuvé 21 l'unanimité. 

Le Rapporteur, 

F. MASQUELIER. 

Le Président a.i., 

J. CHALMET. 

- 3 frank - in feite niet wordt bereikt en zij betreuren 
dat de door de melkerijen aan de producent betaalde prijs 
niet meer wordt gecontroleerd door de Nattonale Zuivel 
dienst. wat vroeger wel het geval was. 

Een lid stelt voor twee soorten melk op de markt te 
brengen : consumptiemelk en melk als drank. 
De Minister antwoordde dat hij geen absoluut afwijzende 

houding zal aannemen ten opzichte van ieder voorstel tot 
wijziging van bedoeld maximum van 12.000 ton; alles zal 
afhangen van de omstandigheden. Hij wijst erop dat de 
helft der zuivelproducenten die premie niet krijgen en wenst 
dat meer landbouwers hun afgeroomdtr melk van de mel 
kerij terugnemen om ze in hun eigen bedrijf te gebruiken. 

De Minister is van oordeel dat de produktie van twee 
categorieën melk te ingewikkeld zou zijn. Hij vestigt de 
aandacht erop dat hij een lichte verhoging van het vet 
gehalte van de consumptiemelk 1v.:eft toegestaan. Daarmede 
is een hoeveelheid vetstoffen gemoeid, die overeenstemt met 
100 ton boter. Tot slot betoogt de Minister dat goede resul 
taten kunnen worden bereikt, indien men erin slaagt de 
winstmarge in de sector der rnelkdistributie te normaliseren. 

ln antwoord op vragen, die hem door verscheidene com 
missieleden worden gesteld, verklaart de Minister dat de 
A-melk volgens hem de voornaamste consumptiemelk moet 
worden. Momenteel worden maatregelen bestudeerd om de 
toelagen voor de produktie van AA-melk te verminderen en 
om te voorkomen dat dit produkt tegen te lage prijzen 
wordt verkocht. 

• • • 

Door een in de Senaat voorgesteld amendement heeft de 
Regering artikel 20 van de tabel aangevuld met een n° 8 : 
toelagen aan de vlasteelt : 65 miljoen. Een Commissielid 
merkt op dat dit krediet wel is bestemd ter bevordering van 
de textielindustrie, doch vraagt zich af of dit wel de goede 
formule is. Het zal immers moeilijk zijn de grondslagen voor 
de toekenning van deze toelagen te controleren; de kwaliteit 
van het vlas wordt hier niet in aanmerking genomen. 

De Minister verklaart dat de langdurige koude hem ertoe 
heeft gebracht dit krediet uit te trekken. ten einde de vlas 
sers aan te moedigen die met moeilijkheden te kampen heb 
ben in verband met de bezaaiing. Om ten volle afdoende 
te zijn. moet deze maatregel worden aangevuld. 

ln verband met het in aanmerking nemen van de kwali 
teit van het vlas bij de vaststelling van de premie, betoogt 
de Minister dat de landbouwers er alle belang bij hebben 
een produkt van hoge kwaliteit te kweken, daar de prijzen 
schommelen van het een- tot het drievoudige. naar gelang 
van de kwaliteit. 

Bij het eerste amendement van de Regering dat in de 
Senaat werd aangenomen, wordt het krediet onder n' 1 
van artikel 20 opgevoerd van 72 tot 204 miljoen frank. 
De heer De Nolf stelde voor het op 276 miljoen te bren 
gen. Hij verantwoordde zijn amendement als volgt: de 
mogelijkheid voorzien om, in 1958, de vervaardiging van 
21 miljoen kilogram melkpoeder.zelfde hoeveelheid als die 
welke in 1957 werd geproduceerd. te subsidiëren in plaats 
van 12 miljoen kilogram zoals is bepaald. 

Oit amendement werd met 11 tegen 9 stemmen ver 
worpen. 

De door de Senaat in de begroting aangebrachte wijzi 
gingen werden eenparig goedgekeurd. 
De begroting. zoals ze werd gewijzigd door de Senaat, 

werd aangenomen met 12 tegen 7 stemmen. 
Oit verslag werd eenparig goedgekeurd. 

De V crsla9ge11er. 

F. l\1ASQUELIER. 

De Voorzitter a.i. 

J. CHALMET, 


